

ፍቱዋት ተሓጋገዘቲን ተሓባበርትናን

ነቲ

“ንጸረ ሕገ ዝኾነ ስርዓት ኤርትራ

ዝኸውን ንፌስቲቫል ቦታ የለን ኣብ ስዊስ !!!”

ዝብል ጭርሖና ድሮ ብ6500 ሰባት ተቐባልነት ረኺቡ ተፈሪምዎ ኣሎ።

ንሕና ከኣ፡ ብሸም ኣቓነበርቲ ኤርትራውያን ደላይቲ ፍትሒ፡

በዚ ዝገበርኩም ምትሕብባር ብልቢ ነመስግነኩም።

እዚ ሰላማዊ ቃልሲዚ፡ ኣንጻር ተኸተልቲ ዲክተታርያዊ ስርዓት ናይ ኤርትራ እነሆ

ፍረ ኣምጺኡ ኣሎ። ስለዝኾነ ኹኣ ሓዲ ካብቶም ሓለፍቲ ፖሊስ ናይ

ካንቶን በርን፡

ብዛዕባ ጉዳይ እዚ ሎሚ ቅድሚ ፍርቅመዓልት ኣስፊሑ ተዛሪቡ እዩ።

ምኽንያቱ፡ ብዙሓት ንጥፋት ኤርትራውያን ካብ ዝተፋለለያ ካንቶናት ብውልቆን ብማሕበርን

ኮይኖም ነዚ ፌትቫዚ ጠጠው ንኹብልዎ ናብ ፖሊስ ክጠርዑ ጸኒሑም እዮም።

ሓለፍቲ ፖሊስ ናይ ካንቶን በርን ከኣ ነዚ ሓበሬታዚ ብዓሚቕን

ተገዲሶምን ክከታተልዎ

ከም ምኺኖም ኣረጋገጾምልና ኣለዉ። ዝረኹብዎ ሓዲሽ ሓበሬታ እንተ ኣሎውን

ክሕቡሩና ከም ምኺኖም ነገሮምና ኣለዉ። ነዚ ን 27. ነሓስ 2022

ዝውዕል ብሓሶት

“ናይ ባህሊን ናይ ስድራ ቤት መራኽቢ” ዝብል ሸፋን ዝተዋህቦ ፈስቲቫል ንኸይካየድ

ክጽዕሩ ከም ምኺኖም'ውን ቃል ኣቴምልና ኣለዉ። በዚ ዝሃብናዮም

ሓብሬታ ከኣ፡ ፖሊስ

ኣዚኖም ኣመስገኖም። ንድሕሪ ሕጂ'ውን ምሳና ሓቢሮም ክሰርሑ

ቁሩባት ከም ምኺኖም

ነገሮምና ኣለዉ።

ስለዚ እዚ ናይ ፈስቲቫል ቦታ፡ ፖሊስ ኣብ ድሮ መዕልቲ እንተ ፈሊጦም

ንኸካየድ ዕድሉ

ኣዝዩ ጸቢብ እዩ። ንሕና ደላይቲ ፍትሒ ተቐሪብና ከም ዘለና ፖሊስ'ውን

ስለዝፈልጡ፡

ዕግርግር ንኸይመጽኦ ኣከፍቀድሎምን እዮም።

ስለዚ ሓድሽ ሕብረታ እንተ ኣልዩኩም ንከባቢኹ ዘለዉ ፖሊስ ሓብሩ ኢኹም!!!

ጽባሕ፡ ኣብ ሰለማዊ ሰልፊ ባታ፡ በዛ ተሌፍን ዚኣ ንራኹብ፡
[redacted]

ኣብ ሰለማዊ ሰልፊ ምስ ፖሊስ ሓቢርና ክንሰርሕ ኢና።
ስል ምትሕብባርኩም ዩቐንዩልና !!!!!

ንጸረ ሕገ ዝኾነ ስርዓት ኤርትራ
ዝኸውን ንፌስተባል ቦታ ዩለን ኣብ ስዊስ !!!

KEINE FEIER FÜR DAS ERITREISCHE UNRECHTS- REGIME IN DER SCHWEIZ!

Dear supporters

Together with almost 6500 other persons, you have signed our petition "NO PARTY FOR THE ERITREAN INJUST REGIME IN SWITZERLAND". On behalf of the network of Eritrean "Justice Seekers" we thank would like to thank you for your support.

The peaceful struggle against the agitation of agents of the Eritrean dictatorship is beginning to bear fruit. This was the result of a detailed conversation with the responsible officer at the Bern Cantonal Police this morning.

Eritreans in various cantons of Switzerland have contacted the responsible police offices with an urgent request for support. Letters were also sent to ALL cantonal police stations.

As we were assured by the officer in charge at the Bern cantonal police, our information is taken very seriously. In all cantons, the police and their state protection agencies are working on finding possible venues for the alleged festival and scouting them out. The landlords of larger locations have been informed about the possibility of an event falsely disguised as a cultural or family event for 27 August 2022. The police are grateful for hints coming from the Eritrean community. They expressed their wish to cooperate with the Network of "Justice Seekers". If a proper tip-off about the venue is received before the event is scheduled to take place, chances are good that the propaganda event can be prevented from taking place.

But police are also prepared for a protest action from our side, also in the knowledge that a situational intervention

could become probable due to the hiding game of the government loyalists.

Therefore, please continue to support our peaceful struggle by passing on any relevant information to us. We will then forward these to the police units in the respective cantons. Off course, we will also be on site during the protest tomorrow. Under the number

[redacted]

we will be available to all protesters as mediators between the protesters and the police force.

Thank you for your solidarity!

NO PARTY FOR THE ERITREAN INJUST REGIME IN SWITZERLAND!

Chers soutiens

Avec près de 6500 autres personnes, vous avez signé notre pétition "PAS DE FÊTE POUR LE RÉGIME DE DROIT ERITRÉEN EN SUISSE". Au nom du réseau des "Justice Seeker" érythréens, nous vous remercions chaleureusement pour ce soutien.

La lutte pacifique contre les agissements des agents de la dictature érythréenne commence à porter ses fruits. C'est ce qui ressort d'un entretien approfondi avec le fonctionnaire compétent de la police cantonale bernoise ce matin.

Dans plusieurs cantons suisses, des Erythréens se sont adressés aux services de police compétents en leur demandant instamment de les aider. Des lettres ont en outre été envoyées à TOUS les services de police cantonaux.

Comme nous l'a assuré le responsable de la police cantonale bernoise, nos remarques sont prises très au sérieux. Dans tous les cantons, les services de police, y compris leurs organes de protection de l'Etat, sont en train

de repérer les lieux possibles pour le prétendu festival et de les explorer. Les propriétaires de grands locaux ont été informés de la possibilité d'une manifestation déguisée à tort en événement culturel ou familial pour le 27 août 2022.

La police est reconnaissante pour toute information provenant de la communauté érythréenne et souhaite coopérer avec le réseau des "Justice Seeker". Si une information correcte sur le lieu de la manifestation est reçue avant la date prévue, il y a de bonnes chances que la tenue de l'événement de propagande puisse être empêchée.

Mais nous sommes également préparés à une action de protestation de notre part, tout en sachant qu'en raison du jeu de cache-cache des partisans du gouvernement, une intervention en situation pourrait devenir probable.

Nous vous prions donc de continuer à soutenir notre manifestation pacifique en nous transmettant toute information pertinente. Nous les transmettrons ensuite aux services de police compétents.

Bien entendu, nous serons également présents demain pendant la manifestation. Vous pouvez nous joindre au numéro

[redacted]

nous sommes à la disposition de tous les manifestants pour servir d'intermédiaire entre les manifestants et les forces d'intervention.

Merci pour votre solidarité !

**PAS DE FÊTE POUR LE RÉGIME ÉRYTHRÉEN INJUSTE
EN SUISSE !**